
 

   

 

Dåp i Den Hellige Ånd 
Sammendrag: 

 

Hvordan kan det bibelen taler om skje i mitt liv? 

Dette er ikke noe farlige greier: Jesu sier: 

• Som en Far vet og gi sine barn Gode gaver, hvor mye mer skal da 

ikke jeg som er deres himmelske Far gi dere av min Hellige Ånd.  

Gave, noe Gud ønsker å gi til oss, Han ønsker å fylle oss. 

 

Når og hva skjer når Den Hellige Ånd  

kommer over oss og fyller oss. 

Det vi erfarer når vi fylles med Den Hellige Ånd, handler både om kraft til 

tjeneste og forvandling av karakter. Dypest sett handler det bare om en 

ting, å gjøre oss mer lik Jesus, å la oss erfare større dybder i hans 

ufattelige nåde, gjøre oss mer opptatt av Ham. Det vil alltid være 

Åndsfyldens, åndsdåpens sanne frukt 

 

” Dere skal få kraft.”  

- Tungetale. – Peter på pinsedagen, DHÅ kom over ham 

- Til å formidle helbredelse – Peter og den Lamme 

- Tale rette ord i rett tid – Peter for Rådet Apg. 4:8 ”Da sa Peter til dem, 

fylt av Den Hellige Ånd: Folkets rådsherrer og Israels eldste!” 

Kraft til tjenesten - Peter sammen med menigheten Apg. 4:31” Og da de 

hadde bedt, skalv stedet der de var samlet. Og de ble alle fylt med Den 

Hellige Ånd, og de talte Guds ord med frimodighet.” 

Utrustet med gaver av Guds nåde 

 

Den Hellige Ånd som en person i Treenigheten. Den er ikke en kraft, men 

en person. Men når man vet at DHÅ er en person hva gjør det med måte 

vi relaterer oss til Ham på.  

 

Bilde av larven som ble til en sommerfugl. Dette bilde er Evangeliet, og 

det handler om transformasjonen Gud gjør med mennesker. Når DHÅ gir 

oss det vi trenger i møte med verden og våre egne liv, trenger vi ikke 

lengere nøye oss med å spise blader og krype rundt. Vi kan velge å spre 

vingene våre å fly. Jeg tror mange fortsatt holder seg på bladet for de er 

redd for det ukjente eventyret sammen med DHÅ. 

 

Fra mekaniske ratt til servo styring. DHÅ gir oss det vi trenger for å 

navigere og bety en forskjell inn i en verden som kan virke ganske 

skummel for oss som kristne. Han vil ikke at vi skal flykte inn i 



 

   

 

«bomberommene» våre og gjemme oss for verden, Hans ønske er at vi 

skal influere verden med nåde og kjærlighet. Han vil at vi skal forkynne 

det glade budskapet og gjennom tegn og under vise verden at Han er til. 

 

 

 

 

 

 

 

Forslag til spørsmål i gruppene: 
- Hva gjorde denne talen med deg?  

- Hva sitter du igjen med? 

- Har du hatt opplevelser med Den Hellige Ånd som du vil dele? 

- Hvilken forståelse har du hatt av DHÅ og har den endret seg underveis i din vandring? 

- Hvordan kan du oppleve mer av det Skriften taler om DHÅ og er det mulig i dag? 

- Hvordan hadde det sett ut om deres gruppe gikk ut og lot dere lede av DHÅ til 

helbredelse, tegn og under? 
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